

单面尺寸:120X110mm
 材料:100克双胶纸 单色印刷
 工艺:风琴折

正面

Wireless Speakerphone Kit

User Manual

What's in the box

- Wireless Speakerphone X 1
- Wireless Microphone X 2
- USB Cable X 1
- Wireless Receiver X 1 (Optional)
- User Manual X 1

Overview

- Indicator light
- Answer End call
- ON/OFF
- Volume +
- Mute/unmute
- Volume -
- Wireless pairing
- 3.5 Audio Port (IN)
- 3.5 Audio Port (OUT)
- Type-C Port
- Mute/unmute
- Charging Port

Easy Set-Up

- About main speakerphone**
 - 1. Power On/Off**
Long press ON/OFF for 3s, the speakerphone will be turn on/off with hint tone.
 - 2. Connect and disconnect**
 - 2.1 Wireless connection
A. After power on, long press wireless pairing button for about 2s to start pairing mode. You will hear "pairing" (white and blue flashing light).
B. Turn on your device and choose to connect with the speakerphone. Wait for 3s until you hear hint tone.
C. To cancel pairing: a short click on pairing button.(flashing light turn white).
D. To disconnect: a long press on pairing button for about 2s, you will hear hint tone. (Blue light turn white).
 - 2.2 Connect by USB cable
Connect with computer by USB cable.
 - 2.3 Connect by Wireless Receiver
Connect the USB wireless receiver to your computer, and start pairing mode on speakerphone. Wait for about 15 seconds until the pairing is completed, then the speakerphone is connected and ready to go.

- 3. Charging**
Main speakerphone: connect the speakerphone by USB to an AC adapter or USB charging port, it will start to charge.
- 4. Answer /end calls**
Press button to answer calls, press button to end calls.
- 5. Speaker volume up/down**
+ Speaker volume up, - Speaker volume down

- 6. Mute**
Press mute button among any of the main speakerphone and wireless microphones, all microphones will be muted at the same time. Press again to unmute. When microphone is working, light will be white. When muted, light will be red.
- 7. Automatic shut off**
When device is not connected for 15mins, it will shut off automatically.
- 8. Battery level**
When charging or short press power key, the green light is the charging/power level indicator. During charging it will be green flash light, and full green light when charging is completed.

- About wireless microphone**
 - 1. Power On/Off**
Long press mute button for 3s, it will be turned on/off.

- 2. Connect and Disconnect**
 - A. Long press mute button on the wireless mic for about 6s, the white light will flash quickly to enter the pairing mode. Then a short press on the call key+power key on the main speakerphone to start pairing.
(Note: Usually the wireless microphones should have been paired with main speakerphone already before delivery. In special cases, refer to this method to pair again if they were disconnected).
 - B. When wireless mic is disconnected with main speakerphone, it will be white flash light and shut down automatically after 18mins.
 - C. When main speakerphone is shut down, the connected wireless mics will be shut down at the same time.
- 3. Charging**
Wireless microphone: While the main speakerphone is charging, put the wireless microphone magnetic charging connector near the speakerphone charging port. Wireless microphone will be connected and start to charge.
(Note: When battery under low level, it will be red flash light. During charging it will be green flash light, and full green light when charging is completed.)

反面

会议全向麦克风

用户手册

包装清单

- 会议全向麦克风 X 1
- 无线扩展麦克风 X 2
- USB数据线 X 1
- 无线接收头 X 1 (选配)
- 用户手册 X 1

产品概览

- 指示灯
- 接听/挂断电话
- 电源键
- 音量+
- 静音键
- 音量-
- 声音-
- 无线配对连接
- 扩展麦克充电口
- 3.5音频口 (IN)
- 3.5音频口 (OUT)
- Type-C接口
- 静音键
- 扩展麦充电口

快速安装指南

- 会议全向麦克风安装介绍**
 - 1、开/关机**
长按电源键3s左右, 听到提示音, 会议全向麦克风开机/关机。
 - 2、连接和取消连接**
 - 2.1 无线配对连接
A. 开机后, 长按蓝牙键 2s, 听到提示音进入无线配对模式, 此时为蓝白呼吸灯。
B. 打开手机或电脑蓝牙设置, 选择全向麦进行配对连接, 连接成功指示灯为蓝色。
C. 取消无线配对, 短按蓝牙键 即可。
D. 取消无线连接, 长按蓝牙键 2s左右, 取消成功指示灯从蓝色变为白色。
 - 2.2 USB连接
用USB连接线将设备与电脑连接
 - 2.3 接收器连接
将无线接收头先插入电脑USB口, 再将设备开机, 打开蓝牙配对模式, 等待15秒左右, 配对完成。

- 3. 充电放置**
将本产品配备的数据线USB头接入供电设备(如AC充电器或者电脑USB口), 另一端接入本产品Type-C输入端口, 即可给本产品充电。
- 4. 电话接听/挂断功能**
通话状态时, 按下 通话键, 电话挂断。
电话呼入时, 按下 通话键, 接听电话。
- 5. 音量调节功能**
+ 音量增加, - 音量减少。

- 6. 麦克风静音功能**
按主麦或者扩展麦任何一个静音键 , 所有麦克风静音, 麦克风工作状态指示灯白色, 静音状态为红色。
- 7. 自动关机功能**
设备在无线和USB均未连接状态下, 15分钟后自动关机。
- 8. 电池电量指示**
当充电或者短按电源键时, 以绿色光作为充电/电量指示, 充电过程中绿灯闪烁, 充电完成绿灯常亮。

- 扩展麦克风安装介绍**
 - 1. 开/关机**
长按扩展麦静音键2秒开机, 长按扩展麦静音键3秒关机。

- 2. 连接和取消连接**
 - 配对连接**
 - A. 长按6秒, 白灯快速闪烁进入配对模式, 主机短按通话键+开机键进行配对。
(注: 出厂主机与扩展麦已经配对完毕, 特殊情况断开后可参考此方法重新配对。)
 - B. 连接断开待机机情况下白灯慢闪。
 - C. 当扩展麦没有与主机连接时, 18分钟后自动关机。
 - D. 主机主动关机或15分钟未使用自动关机, 且同时对已连接的扩展麦发送指令关机。
- 3. 给扩展麦克风充电**
将扩展麦充电端口靠近主机左右两边充电端口, 扩展麦自动吸附并充电。
(注意: 低电量红灯闪烁, 充电过程中绿灯闪烁, 充满电绿灯常亮。)